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UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI

RADA NAUKOWA
Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku 
ul. Mickiewicza 16, 70-383 Szczecin 

tel. 91 444 24 61
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia
Rady Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US 

z dnia 09.01.2020r.

Obecni członkowie Rady Naukowej zgodnie z listą obecności. Lista w załączeniu.

Posiedzenie Rady Naukowej rozpoczął Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. 
Ryszard
K. Borówka, który przedstawił porządek obrad posiedzenia uzupełniony (w stosunku 
do przesłanego wcześniej członkom RN) o dwa punkty. W głosowaniu jawnym 
jednogłośnie przyjęto uzupełniony porządek obrad. Porządek w załączeniu.

Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. Borówka poprosił 
zaproszonego na RN dra Tomasza Olechwira Kierownika Stacji Morskiej o 
sprawozdanie z działalności Stacji Morskiej US w Międzyzdrojach. Dr Olechwir 
przedstawił aparaturę badawczą oraz dane, jakie są zbierane na Stacji, a także bazę 
noclegową, jaką Stacja dysponuje. Zrelacjonował również działalność Stacji w 
minionym roku. W toku wywiązanej dyskusji po sprawozdaniu dra T. Olechwira, 
zasugerowano uwzględnianie Stacji Morskiej w publikacjach w podziękowaniach 
(acknowledgments), jeżeli korzystano z danych zebranych na Stacji. Dr D. Zawadzki 
zasugerował, aby na stronie internetowej Stacji na bieżąco aktualizować informacje 
dot. działalności stacji oraz zamieścić wykaz publikacji. Poruszono temat własności 
gruntu, na którym posadowiony jest budynek Stacji. Wiceprzewodniczący Rady 
Naukowej dr hab. Przemysław Śmietana, prof. US zaproponował, aby zareklamować 
możliwości badawcze Stacji innym ośrodkom naukowym w kraju w celu nawiązania 
współpracy. Podsumowując dyskusję Dyrektor Instytutu dr hab. inż. Andrzej 
Osadczuk, prof. US, zachęcił pracowników do wykorzystywania Stacji w swoich 
badaniach oraz do korzystania ze zgromadzonej bazy danych.

Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. Borówka 
podziękował za prezentację dr. T. Olechwirowi, który opuścił posiedzenie RN.

Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej planu działalności 
badawczej Instytutu na rok 2020

Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. Borówka rozpoczął 
dyskusję nad planem działalności badawczej Instytutu na rok 2020, który został 
wcześniej przesłany członkom RN przez Dyrektora Instytutu dra hab. inż. Andrzeja 
Osadczuka. Prof. US. Dr hab. Anna Cedro, prof. US zgłosiła poprawkę o dodanie do 
wykazu Laboratorium dendrochronologicznego oraz uwzględnienie w nazwie Stacji 
Meteorologicznej Uniwersytetu Szczecińskiego słowa „Miejska”. Uzupełnione 
zostaną również nazwy zespołów badawczych po konsultacji z członkami zespołów. 
Pani dr inż. Brygida Wawrzyniak-Wydrowska poprosiła o usunięcie z wykazu 
Laboratorium oceanologii biologicznej oraz poddała w wątpliwość przypisanie 
pracowników technicznych do zespołów badawczych. Na skutek wywiązanej dyskusji 
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stwierdzono, że najrozsądniej będzie przypisać pracowników technicznych do 
laboratoriów i wykazać wakaty w tej grupie pracowników. Dr hab. Helena Więcław 
poprosiła o dodanie do wykazu Laboratorium taksonomii roślin i grzybów. Wobec 
braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard K. 
Borówka zarządził głosowanie.

Projekt planu działalności badawczej Instytutu na rok 2020 z wniesionymi 
poprawkami został pozytywnie zaopiniowany przez członków RN, jednogłośnie w 
głosowaniu jawnym.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zasad dysponowania 
środkami finansowymi przewidzianymi na prowadzenie pracy badawczej przez 
Instytut w 2020 roku

Na wstępie wywiązała się dyskusja dotycząca liczenia ilości punktów branych 
pod uwagę w podziale środków finansowych dla poszczególnych pracowników. 
Zostały zgłoszone wątpliwości, co do możliwości obiektywnego wyliczenia punktów 
za publikacje, ponieważ w BOP-ie nie ma aktualnych informacji oraz za 2019 rok 
liczone są na starych zasadach. Zgłoszono konieczność poinformowania 
pracowników, aby sami zweryfikowali bazę swoich publikacji i wyjaśnili 
nieprawidłowości z Panią Kierownik Oddziału Monitoringu Naukowego: mgr 
Małgorzatą Hubaj - Bochniarz. Wracając do podziału środków Dyrektor Instytutu 
wyjaśnił, że dotacja będzie dzielona analogicznie do roku ubiegłego, z tą zmianą, że 
zostanie wydzielona kwota 10% rezerwy specjalnej na „inne nieprzewidziane 
wydatki”. Dr hab. Anna Cedro prof. US poprosiła o sprawozdanie finansowe z 
wykorzystania subwencji za rok 2019. Ponadto poddała w wątpliwość możliwość 
korzystania z subwencji przez pracowników, którzy nie złożyli deklaracji o przypisaniu 
do dyscypliny Nauk o Ziemi i Środowisku i nie afiliują publikacji na INoMiŚ.
Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard 
K. Borówka zarządził głosowanie.
Zasady dysponowania środkami finansowymi przewidzianymi na prowadzenie pracy 
badawczej przez Instytut w 2020 roku zostały pozytywnie zaopiniowane przez 
członków RN, jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Informacje Dyrektora Instytutu
Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, poinformowało kolejnych działaniach 

Pani Profesor Rosy odnośnie przeprowadzki pracowników Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej do budynku Mickiewicza 18. 
Sprawa ta będzie wyjaśniana na spotkaniu z Rektorem US.

Wolne wnioski
Dr hab. Anna Cedro prof. US poinformowała o planowanej na czerwiec 

uroczystości, nadania Auli w Geocentrum imienia dra Tomasza Niewodniczańskiego, 
który przekazał Uniwersytetowi Szczecińskiemu bardzo cenną kolekcję 
kartograficzną Pomorza, w dziesiątą rocznicę jego śmierci.
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Dr Dominik Zawadzki poinformował o możliwości przejęcia kolekcji Profesora 
Gurgula z Muzeum Narodowego po spełnieniu określonych warunków.

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej INoMiŚ z dnia 
17.12.2019 r.
W związku z brakiem uwag do protokołu z posiedzenia RN z dnia 17.12.2019r. 
Przewodniczący RN zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, który w 
głosowaniu jawnym został jednogłośnie przyjęty.

Posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła, 
mgr Magdalena Klimczak
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